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内容概要

“红对钩系列”是语文出版社的畅销常销系列丛书，多年来深受广大师生的欢迎。
主编赵书君老师退休前是北京市第二中学的知名高级教师，几十年致力于初中升学班级的语文教学工
作，对中考语文试卷的设计思路和每年的变化趋势有很好的把握。
她主编的“红对钩系列”
中考语文教辅图书一直深受广大师生的欢迎。
每年的及时修订也保证了该书的前沿性和时效性。

《九年级英语课外阅读理解与完形填空》由富于中考指导经验的一线骨干教师编写，精选近年来各地
的中考试卷、模拟考卷和重点学校总复习试卷中涉及的七年级英语课外阅读理解与完形填空试题，还
精选一些生动有趣、妙趣横生的小故事，激发学生的阅读兴趣，使学生在轻松愉快的阅读过程中，增
强语感，扩大词汇量，掌握句型变化，巩固语法知识，重在解题能力和英语综合素质的提高，并配有
大量精选的中考试题。
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章节摘录

　　Sally was fourteen. She studied in a middle school. She liked dancing and singing and spent alot of time on
them. But she hated maths and even decided to give it up. Her father was anxious（焦虑的） about it.　　It was
Sunday. Sallys father gave a call io his sister who taught maths in another school. Hehoped she would come and tell
his daughter how to learn maths. The woman came and said, &quot;Youare a clever girl, Sally. Im sure you will
soon learn maths well if you do your best. &quot;　　&quot;Im afraid I cant, Aunt,&quot; said Sally. &quot;Girls
cant be good at maths. &quot;　　&quot;I dont think so,&quot; said the woman. &quot;I was good at it when I
was a girl. You must do moreexercises and try different ways to practise doing maths problems until you work them
out or at leastunderstand them better. Here is a maths problem. Please think it over and see if you can work itout.
&quot;OK,&quot; said the girl. &quot;Let me try. &quot;　　About and hour later Sally took the exercise book to
her aunt and said,　&quot;Ive tried severaltimes and worked out the problem at last！
&quot;　　&quot;Well done！
&quot; her aunt looked at her answer and said happily, &quot;Now you see, maths is notas difficult as you thought.
&quot;　　1. Sally tried her best to learn maths but could not learn it well　　2. Sally spent much more time in
singing and dancing than in learning maths.　　3.Her aunt didnt think that girls could be good at maths.　
　4.The father asked his sister to teach his daughter how to learn maths.　　5.Sally worked out the problem at last.
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编辑推荐

　　汇集近年试题，展示最新题型，题供解题思路，强化能力训练。
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